
Zápisnica
z  rokovania Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 19.11.2010 

1. Otvorenie                                                                                                                                        

    Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  v Drahovciach  otvoril  a všetkých  prítomných  privítal
starosta  obce   Emil  Hubinák  v priestoroch  zasadačky  obecného  úradu.   Konštatoval,  že  je
prítomných 7 poslancov /ospravedlnení: Jozef Varačka/ a vyhlásil zasadanie za uznášania schopné. 

Predniesol program rokovania:

1. Otvorenie (určenie overovateľov zápisnice)
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Vyhodnotenie činnosti komisií obecného zastupiteľstva
4. Informácia o prijatých opatreniach k vybaveniu upozornenia prokurátora
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Návrh na uznesenie
8. Záver      

Starosta obce určil za  overovateľov  zápisnice   z  dnešného rokovania  OZ p.  Juraja Surového
a Ing. Patrika Rapavého. 

Program rokovania a overovatelia zápisnice boli schválení 
h l a s o v a n í m  č. 1 :
ZA :  7                                               PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

76.
uznesenie

k Organizačnému zabezpečeniu  priebehu OZ

OZ v Drahovciach 
1. k o n š t a t u j e,  že OZ je uznášaniaschopné, pretože z celkového počtu 9 poslancov  je
prítomných 7 poslancov
2. s c h v a ľ u j e  program dnešného zasadania obecného zastupiteľstva
3.  u r č u j e  overovateľov zápisnice z dnešného rokovania OZ p. Juraja Surového a Ing. Patrika
Rapavého.

2. Kontrola plnenia uznesení

P. Mária Varačková predložila plnenie uznesení:

Uznesenie  č.  73/2010  bod  3.  -  doporučenie  starostovi  obce  preveriť  možnosť  spracovania
projektovej dokumentácie na zokruhovanie nezokruhovaných častí obce a novovzniknuté ulice – p.
starosta  sa  skontaktoval  s  projektantom  stavby  obecného  vodovodu  v  Drahovciach  –  Ing.
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Némethom, ktorý v doprojektovaní stavby vodovodu nevidí žiadny problém, je potrebné osloviť ho
písomnou formou a uvedením dátumu, dokedy požadujeme odovzdať projektovú dokumentáciu.
Vzhľadom k tomu,  že  o týždeň  sú voľby,  túto  záležitosť  odovzdá starosta  obce na vybavenie
svojmu nástupcovi.  

Výber  dodávateľa na prekrytie  priestoru pred domom smútku sa uskutočnil  dňa 16.11.2010 za
prítomnosti  p.  Jozefa Brezovského, p.  Juraja Surového, Ing.  Patrika Rapavého a starostu obce.
Prekrytie  priestoru  bude  realizovať  firma  ORZAN  s.r.o.,  Špačince,  ktorá  predložila  najnižšiu
ponuku.

PVOD Drahovce na žiadosť starostu obce ohľadom faktúry vo výške 32.000 Sk z roku 2007 za
práce prevedené na úprave priestoru pod plánovanou ČOV písomne odpovedalo,  že predmetné
práce boli prevedené, ale vykonal ich p. Peter Bublavý a nie p. Ján Rusnáčik, ako bolo nesprávne
administratívnou chybou PVOD, ktorú priznali, uvedené v dokladoch.

Ostatné uznesenia sú splnené alebo sa plnia priebežne.

77.
uznesenie 

ku Kontrole plnenia uznesení

OZ v Drahovciach                                                                                                                              
b e r i e   n a   v e d o m i e  plnenie uznesení z predošlého zasadania OZ.

3. Vyhodnotenie činnosti komisií obecného zastupiteľstva

JUDr. Jozef Šoka v krátkosti zhodnotil činnosť Komisie verejného poriadku, ekonomickej, dopravy
a životného prostredia za uplynulé 4 roky. Informoval zároveň poslancov o pracovnom stretnutí s
ministrom pôdohospodárstva  Ing.  Zsoltom Simonom,  z  ktorého  vyplynulo,  že  v  súčasnosti  sa
pripravujú výzvy na riešenie protipovodňových opatrení,  následne budú vyčlenené fondy,  ktoré
bude možné čerpať na čistenie hydromelioračných kanálov, aj s možnosťou zapojenia pracovníkov
na aktivačných prácach. To znamená, že nový starosta a budúci poslanci sa budú ďalej zaoberať
touto  problematikou,  Komisia  v  tomto  volebnom  období  ešte  dorieši  otvorené  sťažnosti  a
deratizáciu v obci.

P. Stanislav Bednár poďakoval členom Komisie kultúry, vzdelávania a športu, zdravotnej a sociálnej
za  prácu  v  uplynulom volebnom  období,  najmä za  obdobie  počas  jeho  práceneschopnosti,  p.
Jozefovi  Brezovskému  za  činnosti  na  príprave  a  vydaní  Monografie,  p.  Janke  Zajacovej  –
zapisovateľke za jej prácu.

JUDr. Jozef Šoka taktiež poďakoval členom Komisie, ktorej je predsedom za ich prácu v uplynulom
volebnom období a tiež za spoluprácu ostatným poslancom. 

Nakoľko  predseda  Komisie  obchodu,  služieb,  regionálneho  rozvoja,  stavebnej  a  životného
prostredia p. Jozef Maceka nebol  prítomný,  členovia tejto komisie poďakovali  za spoluprácu a
prisľúbili, že nedoriešené otázky do konca volebného obdobia doriešia.

Starosta obce taktiež zo srdca poďakoval všetkým poslancom, predsedom a členom Komisií za ich
prácu vo volebnom období 2006 - 2010.
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78.
uznesenie 

k Vyhodnoteniu činnosti komisií obecného zastupiteľstva

OZ v Drahovciach                                                                                                                              
b e r i e   n a    v e d o m i e   informácie Komisií obecného zastupiteľstva.

4. Informácia o prijatých opatreniach k vybaveniu upozornenia prokurátora

P.  Jana  Zajacová  prečítala  znenie  odpovede  na  upozornenie  prokurátora,  z ktorej  vyplýva,  že
upozornenie bolo v celom rozsahu prerokované so zodpovednými pracovníkmi Obce Drahovce a
spoločného  úradu  samosprávy.  Prokurátor  si  neoveroval  na  obecnom  úrade,  či  odpovede  boli
poskytnuté.
Na sťažnosť a žiadosť manželov Komárekových zo dňa 30.10.2009 doručenú na obecný úrad dňa
10.11.2009 zaevidovanú pod.č. 754/2009 bola prostredníctvom slovenskej pošty zaslaná odpoveď
zo dňa 16.11.2009, ktorú prevzal p. Emil Komárek dňa 25.11.2009 – to znamená, že odpoveď na
žiadosť v zmysle zákona o slobodnom prístupe k informáciám bola poskytnutá v zákone stanovenej
lehote.

Na rokovanie OZ sa dostavil p. Jozef Maceka.

79.
uznesenie 

k Informácia o prijatých opatreniach k vybaveniu upozornenia prokurátora

OZ v Drahovciach                                                                                                                              
b e r i  e   n a    v e d o m i e  informácie o prijatých opatreniach k vybaveniu upozornenia
prokurátora

5. Rôzne

Starosta obce navrhol p. kontrolórke Mgr. Eve Kukučkovej za vykonanú prácu mesačnú odmenu vo
výške 30 € za mesiac november 2010.
Návrh starostu na odmenu kontrolórke obce vo výške 30 € za mesiac november 2010 bol schválený
h l a s o v a n í m  č. :  2
ZA :  7                                               PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 1    

Starosta  obce  ďalej  oznámil,  že  sa  rozhodol  vzdať  sa  náhrady  mzdy  za  15  dní  z  celkovej
odsúhlasenej náhrady mzdy za preplácanú dovolenku v prospech  ZŠ s MŠ Drahovce a to rovným
dielom pre materskú školu, školskú jedáleň a školský klub.
V súvislosti  s tým p. Anna Imrišíková predložila návrh na zmenu rozpočtu č.  4/2010: zníženie
mzdových  prostriedkov  o  čiastku  2205  €  a  navýšenie  rozpočtov  pre  materskú  školu,  školské
stravovanie a školský klub detí jednotlivo o 735 €.
Zmenu rozpočtu č. 4/2010 poslanci schválili 
h l a s o v a n í m  č. :  3
ZA :  7                                               PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 1    

3/6



80.
uznesenie 

k bodu Rôzne

OZ v Drahovciach                                                                                                                              
1. s c h v a ľ u j e   odmenu kontrolórke obce vo výške 30 € za mesiac november 2010
2. s c h v a ľ u j e   zmenu rozpočtu č. 4/2010

6. Diskusia

Starosta obce oznámil, že už je odsúhlasená zmluva o dielo s firmou VOD-EKO, a.s. Trenčín na
stavbu "Regenerácia centrálnej zóny obce Drahovce".
Vzhľadom k tomu, že končí volebné obdobie, starosta obce ocenil  prácu poslancov a každému
osobitne odovzdal plaketu a ďakovný list.
P. Jozef Maceka navrhol urobiť zúčtovanie za uplynulé 4 roky, čo sa podarilo urobiť z volebného
programu. 
P. starosta následne vymenoval aké práce boli prevedené v jednotlivých rokoch, zvlášť pripomenul,
ktoré boli uskutočnené sponzorsky.
P. Jozef Maceka zhodnotil, že všade po okolí sa robia veľké projekty, pripomenul starostovi, že
susedným obciam pomáhal s financiami a keď  mal pomáhať našej obci a dostať Drahovce, ako
sľuboval, na úroveň okolitých obcí, je málo toho, čo urobil. 
Vo volebnom programe bola aj fara a domov dôchodcov.
Starosta odpovedal:
– čo sa týka kanalizácie – pôvodná projektová dokumentácia nevyhovovala, nakoľko nebola v

súlade so zámermi a bola finančne náročná, na čo by sme nedostali  peniaze, následne bola
spracovaná  nová  projektová  dokumentácia,  podaná  žiadosť  o  NFP –  žiadosť  nám  nebola
schválená  pre  nedostatok  finančných  prostriedkov,  pri  druhej  výzve  bola  vyhodnotená  ako
nesprávna pretože zahŕňala aj Dolné Voderady, následne bola projektantom rozdelená na dve
samostatné  projektové  dokumentácie  –  zvlášť  pre  obec  a  zvlášť  pre  Dolné  Voderady,
momentálne sme pripravený na novú výzvu.

– Dom opatrovateľskej  služby nebolo  možné  urobiť,  nakoľko  obec nemá dostatok  vlastných
prostriedkov a dotácia sa netýka obcí s počtom obyvateľom menším ako 5000 obyvateľov. Bol
pozvaný investor, ale ním predkladaný návrh by bol pre našich občanov veľmi drahý.

– od výstavby novej fary sa upustilo, nakoľko nebol záujem zo strany farského úradu a pána
farára.

P.  Jozef  Maceka  reagoval,  že  po  okolí  sú  vybudované spádové  kanalizácie,  vyzval  starostu
odpovedať, kde sú peniaze – 200 miliónov na kanalizáciu, ktoré starosta ubezpečoval že má, už pri
nástupe do funkcie. Taktiež sa p. Jozefovi Macekovi nepáčilo, že pri schvaľovaní platu starostu, plat
nebol vyčíslený v korunách, ale len percentuálne a koeficientami s odvolávkou na zákon. Namietal
voči  projektom,  ku  ktorým  sa  nemohli  poslanci  vyjadriť  počas  prípravy,  až  po  spracovaní
projektovej dokumentácie.
Starosta reagoval, že budúci týždeň sa preberá stavenisko s firmou VOD-EKO a začnú práce na
regenerácii obce.
P. Jozef Maceka komentoval túto informáciu slovami, že teraz my začneme, keď  iní končia.  A
zaujímal sa, kto bol na výberovom konaní a prečo projekt nezahŕňa odkanalizovanie Kalvárie.
P. Juraj Surový sa prihlásil, že on sa zúčastnil výberu dodávateľa a stručne objasnil priebeh: firma,
ktorá vykonávala výber dodávateľa predložila zapečatené obálky, vo vestníku bola výzva na práce,
otvorili  sa obálky, niektorí uchádzači  nesplnili zadané podmienky, preto boli vyradení a firma s
najnižšou ponukou bola vybraná ako dodávateľ stavby.
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Na otázku p.  Jozefa  Maceku poslancom,  či  boli  informovaní  o  tom,  že  sa bude konať  výber
dodávateľa iba p. Juraj Surový a JUDr. Jozef Šoka odpovedali, že o tom vedeli.
JUDr. Jozef Šoka dodal, že zákon o verejnom obstarávaní a smernica Obce Drahovce starostovi
neukladajú do výberových komisií  menovať  poslancov a pri  nízkych sumách má právo výberu
starosta  sám. Taktiež  mohli  poslanci  navrhnúť  zmenu smernice,  alebo sa zaujímať  o  účasť  na
výberových konaniach.
P. Jozef Maceka namietal,  že takto to vrhá tiene podozrenia a že stále o tom hovorili,  aby sa
poslanci zúčastňovali výberových konaní.
Aj  p.  Jozef  Brezovský pripomenul,  že  viackrát  žiadali,  aby boli  vo  výberovom konaní  dvaja
poslanci.
Na odpoveď p. starostu, že veď boli, p. Jozef Maceka namietol, že nie vždy.
JUDr. Jozef Šoka zhrnul povedané v tom zmysle, že diskusia bola potrebná, najmä tí ktorí prejdú
volebným sitom, sa z toho môžu poučiť.  Napriek všetkému tu povedanému si myslí,  že počas
uplynulého volebného obdobia urobili kus práce, aj vďaka práci pána starostu.
Na  záver,  na  základe  predchádzajúceho  súhlasu  všetkých  poslancov,  odovzdal  p.  starostovi
ďakovnú plaketu a listinu za prácu v uplynulom volebnom období. 
Pán starosta sa všetkým poďakoval.
 

5. Záver

Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 19.11.2010                                                                Zapísala : Mária Varačková

Príloha č.1: Tabuľka hlasovaní poslancov

                                                                                                    .........................................
                                                                                                             Emil Hubinák
                                                                                                              starosta obce

Juraj Surový.........................................              Ing. Patrik Rapavý........................................
                           overovateľ                                                                    overovateľ
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Príloha č.1: Tabuľka hlasovaní poslancov
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Meno poslanca 1 2 3
Bednár Stanislav + + +
Brezovský Jozef + + +

Mgr. Lajchová Jana + + +
Maceka Jozef X 0 0
Ing. Rapavý Patrik + + +

Surový Juraj + + +
JUDr. Šoka Jozef + + +
Varačka Jozef X X X

Zurek Milan + + +

Drahovce 19.11.2010  

Spôsob značenia hlasovania: ZA +
PROTI -
ZDRŽAL SA 0
NEBOL PRÍTOMNÝ X


